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Автор книги, знаменитый профессор Ленинградской консерватории
С. И. Савшинский, предлагает читателю универсальную систему, по которой
можно строить работу над музыкальным произведением. Эта система
призвана к получению максимального результата при минимуме усилий.
Самое важное, что автор опирается на богатый опыт музыкантов4
исполнителей XIX–XX вв., а также на опыт художников, писателей и
известного физиолога Павлова. В этой книге можно найти ответы
практически на все вопросы, касающиеся работы над музыкальным
произведением.

Книга адресована пианистам, педагогам и учащимся фортепианных
направлений.
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С 13 Savshinskiy S. I. The work of a pianist on a musical composition :
textbook / S. I. Savshinskiy. — 3rd edition, ster. — Saint4Petersburg :
Lan : THE PLANET OF MUSIC, 2021. — 192 pages. — Text : direct.

The author of the book, the famous professor of the Leningrad Conservatory
S. I. Savshinskiy, offers to the reader a universal system on which to build work
on a musical composition. This system is designed to obtain the maximum result
with a minimum of effort. The most important thing is that the author relies on
the rich experience of musicians4performers of the XIX–XX centuries, as well
as on the experience of artists, writers and well4known physiologist Pavlov. In
this book you can find answers to almost all questions relating to work on a
musical composition.

The book is addressed to pianists, teachers and students of piano directions.
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